

HUAYU (English) **RM-D1312+2**
Instruction for UNIVERSAL LCD/LED/DVB REMOTE CONTROLLER

Thank you for using our company remote controller products. When it is the first time to put in the batteries, please try it first. If it could work well with all of its functions, the product can be used directly without setup. If it could not work well, it should be set with the following methods before controlling your TV. This remote controller will not lose its memory when you change batteries, no need to reset.

Introduction:
 RM-D1312+2 is the newest universal remote controller. Easy setup, conveniently use, it is the best choice for your remote controller. In case of change, replacement, it will bring more convenient for your life.

Methods for setting remote controller:
 This remote controller has the following methods for setup, you can choose any of them.

A. Input Code:
 1. Manually turn on the TV, let the TV and STB in normal playing state, and the remote control face to the STB, then find out the corresponding code of original remote control.
 2. Press "POWER" and "MUTE" button together, till the indicator light to be lighted, then release two buttons.
 3. Input the three digital code, after this, the indicator light will turn off, setup to be finished.
 4. Test other functions can be used well or not, such as "MUTE", if other functions cant use well, please repeat step 2 and 3 till find the correct code.

B. Automatically searching code:
 1. Manually turn on the TV, let the TV and STB in normal playing state, and the remote control face to the STB.
 2. Press and hold "POWER" button, the indicator light will flash, when volume symbol appears on your TV, release the button immediately, the indicator light will turn off and exit setup mode, setup to be finished.
 3. Test other functions can be used well or not, such as "MUTE", if other functions cant use well, please repeat step 2 and 3 till find the correct code.

C. Restore factory Settings
 Press "POWER" button, then press "0", release the button, the indicator will flash two times, the remote controller restore factory Settings

Technical parameters:
 - Remote Controlling Distance: About 8 meters (varies by different types)
 - Battery Type: two pieces of AAA Batteries

After-sales Service:
 If the remote controller has problems or could not be used temporarily, please contact our company as soon as possible. We would make efforts to offer you with best services. But do not disassemble or repair it by yourself. We would not be responsible for remote controllers that have been disassembled without authorization.
 To ensure that you could enjoy good after-sales service, please keep the shopping bills or receipts when buying the product.
[Http://www.huayu.cc](http://www.huayu.cc)
 The Company reserves the final interpretation of this specification. The design and technical parameters could be changed without notice.

RM-D1312+2 Инструкция для универсального LCD/LED/DVB-T2 пульта дистанционного управления
 Спасибо за использование пультов дистанционного управления произведенных нами. Перед первым использованием данного пульта необходимо вставить батарейки. В случае правильной работы всех функций пульта, дальнейшая настройка пульта не требуется. В противном случае, для корректной работы пульта, необходимо будет произвести настройку, одним из способов представленных ниже. Настройки пульта постоянно хранятся в памяти, поэтому после замены батареек, повторную настройку пульта производить не нужно.

VP-001 это новейший универсальный пульт дистанционного управления. Простая настройка и удобное использование - это лучший выбор для вашего утеренного или поврежденного пульта дистанционного управления. Он сможет обеспечить вам удобства при эксплуатации.

А. Ручной ввод кода:
 1. Ручную включите телевизор, переведите TV и STB в DVB-T2 режим работы, направьте пульт дистанционного управления на ресивер или телевизор. Затем найдите на рисунке пульт, соответствующий вашему.
 2. Нажмите одновременно кнопки "POWER" and "MUTE", индикатор загорится, затем отпустите кнопки дистанционного управления на ресивер или телевизор. Затем найдите на рисунке пульт, соответствующий коду пульта.
 3. После этого введите трехзначный цифровой код, индикатор погаснет, настройка завершена.
 4. Убедитесь, что все функции пульта (к примеру "выключение звука") работают корректно. При неправильной работе пульта повторите шаг 2 и 3, до тех пор пока не найдете подходящий код пульта.

В. Автоматический код пульта:
 1. Ручную включите телевизор, переведите TV и STB в DVB-T2 режим работы, направьте пульт дистанционного управления на ресивер или телевизор.
 2. Нажмите и удерживайте кнопку "POWER" не менее 6 секунд, индикатор загорится, это означает, что включился режим автоматического поиска кода. Удерживайте кнопку "POWER" до тех пор, пока на экране телевизора не появится индикатор громкости, после чего отпустите кнопку, чтобы завершить настройку.
 3. Убедитесь, что все функции пульта (к примеру "выключение звука") работают корректно. При неправильной работе пульта повторите шаг 2 и 3, до тех пор пока не найдете подходящий код пульта.

С. Восстановление заводских
 Нажмите кнопку "POWER" и "0", индикатор загорится, и моргнет 2 раза, это означает, что пульт восстановил персональные заводские настройки.

Технические параметры
 Дальность работы пульта до 8 метров, в зависимости от модели. Тип батареек: 2 батарейки типа AAA

Послепродажное обслуживание
 Если пульт дистанционного управления перестал работать, пожалуйста, свяжитесь с нами как можно быстрее. Мы приложим усилия, чтобы обеспечить вам лучший сервис. Пожалуйста, не разбирайте и не ремонтируйте пульт самостоятельно. Поскольку в данном случае, мы не несем ответственности за товар.

Если пульт дистанционного управления перестал работать, пожалуйста, свяжитесь с нами как можно быстрее. Мы приложим усилия, чтобы обеспечить вам лучший сервис. Пожалуйста, не разбирайте и не ремонтируйте пульт самостоятельно. Поскольку в данном случае, мы не несем ответственности за товар.

Компания сохраняет окончательную интерпретацию этой спецификации. Дизайн и технические параметры могут быть изменены без уведомления.

000 001 002 003 004 005 006 007 008
 ALL GTPL RR STB-2000 SCV LOGIC EASTERN HAIER LRPL MX03 NXTDIGITAL TCCL

009 010 011 012 013 014 015 016 017
 STAR SET DANSAT 80303 HD WORLD STAR SET SR-8989 HD SUPER MAX DANSAT 999-991-993-995 USE FOR STAR-X STAR-X EUROSTAR

HUAYU **RM-D1312+2**

018 019 019 019 020 021 022 022 022 023 023 024 025 025 025 026 027 028 029 030 031 031

032 033 034 034 034 035 036 037 038 038 039 039 040 041 042 043 043 044 045 046 047 048

HID667-LOGIC EASTERN 3IN1 HOB476-MTV-2622LW HOB489-MESTERY HOB1276-Telefunken LCD LED T2 HOB589-ATV HOB630-EVO-01 NEW HOB661-U2C HOB830 HOB1124-WHQUEST MINI HD HOB1152-SAT INTEGRAL S-1226 HOB710-CH CS-8580 HSR659-HD WORLD(A623) HOB833-E-SAT HOB1004-Orion П Д V HOB1168-OTAU 7IN1 HOB1201-OTAU 11IN1 HOB1055-Elect EDH-7916 DN300, DS300A, DS300A HOB1058-M T C HOB1066-EVO-02 HOB1081-XVISION HOB1090-PROVISION HOB1154-EUROSKY ES-108 HD HOB1223-REGULAR

HOB1226-AJ HSR656-SATCOM HOB1297-Startsat HSR653-STAR SAT SR-800HD HYPER (A619) HSR657-STAR SAT SR-2050HD (A618) HSR658-STAR SAT SR-8989HD(A620) HSR660-MY BOX HD (A624) HSR676-HD CLASS, GI HD FTA HOB740-HOB740 HOB1100 HOB427-YP515 DVB-9002 HOB428-YP516 DVB-9002 HOB429-YP517 DVB-9002 HOB752-DENAY AE7801 HOB834-NEOSAT HOB914-LCD TV HOB915-SOKEN HOB1002 HOB1046-ONIDA-LCD1 HOB1047-KIMITSU LCD HOB1122-U2C T2 HD PLUS HOB1277-Akara_DTC4031 HOB422-RM-056G

HUAYU **RM-D1312+2**

049 049 049 050 050 051 052 052 053 054 055 056 057 058 059 060 061 062 063 064 065 066

067 068 069 070 071 072 073 074 075 076 077 078 078 079 080 081 082 083 084 085 086

HOB1150-GI HD Slim T2 HOB1155-U2C HD PLUS NEW HSR654-SRT-4100(A625) HSR655-STAR-X(A629) HSR675-GI FTA S HSR674-STAR TRACK 55X HD HOB916-TELEVISION HOB1203-RC01-1959 HOB983-DE-331 HOB1024-MAG255 HOB1025-U2C T2 HD PLUS HOB1078-NEWBOX HOB1087-AN-LT3222 HOB1151-WORLD VISION T2-C HOB1153-U2C ALTERNATIVA HOB1156-OPENFOX DV804 HOB1262 CURVED HOB1291-Q-44 HOB1299-TIGER HOB1300-NIKA HOB1326-Selenga_T70 HPN236-TX-DR300ZZ

HOB475-HD BOX 2020 HOB688-ATLSS HD-203S HOB1326-Selenga_T70 HOB1352-ALTRON HOB1373-U-S-D3 U2C HOB1375-COMBO TV SAT-T2 HOB1404-ATV HOB1445-YP-HD REGULAR (REGULAR HD) HOB1446-YP-HD FT455 (BOX S2 AV) HOB1448-YP-HD78 (XCRUISER PHD) HOB1449-YP-HD XCRUISER HOB1454-YP-HD STARSAT (TECH) HOB1457-YP-HD TEGER (E-SAT A300 A800) HOB1458-YP-HD ESAT (E-SAT A300 A800) HOB1467-LD-5516 HOB1491-Akara_RS41-DCG ALPHABOX X4 X4SE IPTV TV SATCOM T420 U2C ALTERNATIVA U2C DEVS H65

HUAYU **RM-D1312+2**

087 088 089 090 091 092 093 094 095 096 097 098 098 099 100 101 102 102 102 103

104 105 106 115 115 116 117 118 118 119 120 121 122 122 123 124 125

WINGEST S-2016 HD kvw LIBERTY ERGO BRAVIS NOMI ROU SAT 24-0052 EUPO BOX XCRUISER SAMTEL HD BOX450 MICROMAX STAR SAT SR-9100 STAR SAT ICONE YP-HD ESAT (E-SAT A300 A900) TX-24DR300 YP-HD 999(EM 999 HD) STAR-X T2 ES-1253-9C YP-HD REGULAR

YP-HD78 Akara_RS41 ZY-088-A-NEW RE-01 Digital TV RE-02 LWD-295AA Aka_RC01-SS12 Opentech_ISBT-V470 LEDTV-HDMI RC13454 Orion_OLT-3010 ROWELL MICROSTAR (S399) NEW CURVED NEW ALTRON TV RC13958 Selenga_HD9300 RC1521 AWOX RC12914

B0064030